
Bestyrelsesmøde FKO onsdag d. 18.09.24 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Peder Jørgensen PJ, 
Jesper Ilsø JI, Henrik Beckwith HB, Lone Marcussen LM, Camilla Lynge CL (stedfortræder for US). 
Fraværende: Ursula Søborg US. 
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 19.08.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Vi er ved at være ved afslutningen af året. Det ser overordnet fornuftigt 
ud. Der er sendt saldobalance ud.  
En hensættelse skal bruges til det formål den er hensat til. Overskud må altid bruges i afdelingen. 
Vi er ikke presset på likviditeten i det vi har fået momsrefusioner og projektet omkring klubhuset 
er trukket lidt længere. 
Ekstrabevillingerne til fjernvarme og køkken er heller ikke brugt endnu. 
 

3. Projekter VKI JDH: Vi har lukket ned for dette. Der er muligvis en åbning ift. at se på andre konstellationer. 
 
”Vig byskov” JDH: Møde i sidste uge, hvor der er kommet nogle tilkendegivelser omkring 
ibrugtagningsgodkendelser. For at projektet kan blive til noget skal tennishallen flyttes. Dette skal 
der støttes økonomisk op om for at den kan flyttes. Evt. med etablering af en overdækket 
paddelbane. Der er ca. 105 medlemmer i tennisklubben. 
Der er bekymring omkring, hvorvidt paddel stadig er noget folk vil. 
Der bliver sat penge af til en fundraiser, hvor vi søger midler fra kommunen til dette. 
 
Ved at flytte tennishallen kan dette have en positiv effekt på pladsen til Vig Festivalen. 
 
Klubhus FKO PJ: Indvielse på søndag med fodboldkamp først. Budgettet holder ift. indgåede 
aftaler. Der er lavet ekstrabevillinger som ikke overskrides. Alt i alt 4,7 mio. med en 



kvadratmeterpris på 17.000 inkl. moms. Dette skyldes bl.a. stor frivillighed som har bidraget med 
arbejdskraft. 

4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 
sommermarked 

Vig festival JDH: Der er udarbejdet en promotion film til brug for fortællingen omkring festivalen 
og dennes bidrag til foreningerne. 
Det er gået godt og der forventes et stort overskud. Dette betyder at vi kan reetablere vores 
konsolidering og vil kunne klare omkring 3-4 år uden indtægt. Der ligger ligeledes midler i VF 
Fonden som vi kan søge af. Billetsalget starter 1. oktober. 
 
Arrangement koncert og sommermarked 2024 JDH: Har kostet os 40.000 kr. at aflyse dette. Der 
kommer et oplæg fra foreningerne bag dette som vi skal tage stilling til. 
 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

JI - Fodbold: Afviklet geopark grandprix som var hårdt, men er lykkedes. Kajak og bokseklubben 
har hjulpet med dette med 2 mand hver. Indtægter bliver dog mindre end forventet. Vi beholder 
arrangementet i udvalget. I år stod seniorholdene for det. Der er lavet mindre beslutningsdygtige 
udvalg. Vi har startet et u5 hold op, hvor der var 19 på banen. 
Vi går videre ift. Klub office. 
 
HB – Vig motion: Vi ligger fortsat på et positivt højt medlemstal inklusiv en rigtig god stemning 
blandt medlemmerne -  Medio september ligger vi på 642 medlemmer hvilket fortsat er højere 
end december 2023. If. til medlemssammensætningen har vi en base hvor 76% af vores 
medlemmer har en BS-, 12 måneder- eller klippekort aftale.  
 
På indtjening ligger vi fortsat positivt if. til budget og indtjening. Sidste weekend holdte vi 
“Sommerfest” med minigolf i Højby med efterfølgende fællesspisning i Foreningshuset i Vig. Vi var 
omkring 20 frivillige/instruktører som havde en god eftermiddag/aften. 
 
VI er igang med budgetfasen og har i Aktivitetsudvalget drøftet tre versioner hvor det er besluttet 
hvilken model vi arbejder videre med. JB/HB vil i nærmeste fremtid fremlægge et budget 2025 
baseret på faktuelle medlemstal baseret på seneste 12 måneders faktiske tal sammenholdt med 
det realiserede resultat medio september 2023. 
 



Vi forventer at påbegynde udbygningen af vores funktionelle område i oktober jf. planen inkl. 
nedbrydning eksisterende reception og flytning “Hyggehjørnet”. Vores nye lydanlæg i BikeSal er 
under indkørering og er indtil videre blevet modtaget postivt og som en klar opgradering. 
 
Jessie har i perioden været væk if. med hendes bryllup og efterfølgende ferie (14 dage) hvor der 
ikke har været særlige udfordringer eller andet som ikke kunne løses - Så alt i alt er vi et godt sted. 
 
DA - Boksning: Kommende arrangement for personalet. God fastholdelse af de unge som træner 
benhårdt 3 gange om ugen. 
 
CL - Håndbold: Sæson er opstartet. Kontingentopkrævning er startet. 2 pigehold skal til cup i 
weekenden. Vi har mange til vores u10 hold. 
 
JK - Floorball: Begge hold kører og kommende fest. 
 
HE - Kajak: Sæsonen er godt i gang. Vi har været i lokalavisen og få omtale vedr. fondsmidler vi har 
modtaget. Vi har været på vikingeskibsmuseet. Vi gør gode erfaringer med arrangementer som 
ikke er kajak relateret. 
Vi har booket medlemsmøde i FK Odsherreds nye klubhus. 
Vi har fremsendt vores ønsker ift. investeringer. 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Folkeoplysningsudvalget: Lokaletilskud ønskes sat ned til minimumssats på 65 %. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag, den 31. oktober kl. 16.30. 

8. Eventuelt Strategisk fremtid: Den generelle fortælling om FK Odsherred bør genbesøges. Fortællingen om 
hvad midlerne fra festivalen går til skal ud og leve.  
Der tales om vores rolle i lokalsamfundet og den interesse som de viser os.  
Der tales ligeledes om det fremtidige formandskab. 

 


